
 

 
 
 
 
           
 

15 september 2018 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
Naar aanleiding van een brief van de Nederlandse Melkveehouders Vakbond zijn er 
afgelopen donderdag door meerdere fracties vragen gesteld over de gebruikte indicatoren en 
data in het rapport ‘Duurzaamheid en Participatie’, specifiek met betrekking tot de 
bodemkwaliteit. 
 
Alhoewel wij van mening zijn dat het antwoord op deze vraag niet de kern van onze 
conclusies en aanbevelingen raakt, hebben wij u toegezegd dat we een antwoord zouden 
geven op de vraag of er in de CBS-data onterecht mest en stikstof van circa 130.000 
varkens teveel aan Meierijstad is toegerekend.  
 
Juist om geen twijfel te laten bestaan over de gebruikte indicatoren stellen wij er prijs op om 
dit onderdeel met de hoofdonderzoeker van Telos zorgvuldig door te spreken. Aangezien 
deze hoofdonderzoeker op dit moment net met vakantie is, zullen we de Melkveehouders 
Vakbond en u onze reactie in de 2e week van oktober doen toekomen.  
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
  
  
Namens de rekenkamercommissie Meierijstad, 
 
John Verhoeven 
Voorzitter 
 

 


